
Zápis č. 06/2016 
z jednání místní komise ve čtvrti JAROŠOV konaného dne 22. září 2016 od 18:00 hodin  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Přítomni: J. Zapletal, D. Vlčková, V. Nálepová, B. Jančíková, J. Kolaja, J. Plášek, V. Mikulková 
                J. Vydlák, R. Prchlík 
 
Program jednání: 1. zahájení, 2. kontrola úkolů z minulého jednání, 3. různé, 4. závěr 
 
Ad 1) Zahájení: 
Jednání zahájil předseda komise pan Jan Zapletal, seznámil s programem jednání, který byl odsouhlasen. 
 
 
Ad 2) Kontrola úkolů: 
 
Odbor SMM 
 
02/03/2016/MK JA 
Na pozemku parcela č. 1165, ul. Pivovarská se nachází 2 objekty ve velmi neutěšeném stavu (dle zjištění 
byly součástí dodávky plynu do pivovaru, po ukončení si RWE přívod zaslepil) -  z důvodu bezpečnosti 
žádáme o prověření, v čí správě objekty jsou a žádáme o sjednání nápravy – uvedení do řádného stavu, 
nebo zamezení přístupu.  Odpověď nedodána - úkol v řešení 
 
01/04/2016/MK JA 
Bylo zaznamenáno, že mycí vůz v Jarošově projíždí před vývozem komunálního odpadu. 
Odpověď: SMM-DP: svoz odpadu probíhá v jiných termínech a intervalech než strojní čištění. Koordinace 
a návaznost strojního čištění na svoz odpadu není reálná. V případě, že při svozu odpadu dojde ke 
znečištění komunikace je povinností zhotovitele znečištění obratem uklidit.   
MK bere na vědomí, ale požaduje upřesnění – v čem není reálná koordinace. 
 
Úkoly řešené na společném jednání s RM 
 

1. Nevyhovující stav potoka na sídlišti Louky – starosta uvedl, že potok je v majetku Lesů ČR, měl 
s nimi jednání, nemají peníze na větší úpravy, 
ale slíbili, že budou tuto plochu pravidelně 
čistit. Pan Zapletal uvedl, že tato plocha 
nebyla za poslední 2 roky vůbec čištěna. MK 
předala vedení města informaci, že část 
místních občanů navrhuje tuto část zatrubnit 
s tím, že by na místě mohly vzniknout 
parkovací plochy. Starosta uvedl, že cílem 
města je zachovávat ve městě zeleň. Ing. 
Rochovanský uvedl, že je to cenný biotop. MK 
dále informovala, že některé domy mají do 
tohoto potoka stále vyvedenu kanalizaci. 

Starosta: můžeme do toho zasáhnout, v dnešní době by měl mít každý alespoň septik, měl by do 
toho zasáhnout úřad, je to výkon státní správy. Bude prověřeno na odboru stavebního a životního 
prostředí. Odpověď nedodána – úkol v řešení 

2. Hřiště -   Předseda MK uvedl, že komise podpořila na příští rok vybudování nového hřiště s umělým 
povrchem u Základní školy v Jarošově. Základní škola bude mít možnost tento prostor i pronajímat. P. 
Elfamrk vznesl požadavek na nalajnování asfaltového hřiště, Ing. Stojnová uvedla, že nikdo tento 
požadavek zatím nevznesl, ale požadavek bude předán Sportovištím města. 



 
Odpověď nedodána – úkol v řešení 

 
Zídka – důležitým aspektem, proč navrhuje místní komise přesun kontejnerových stání, je betonová zídka, 
jež se nachází za kontejnerovými stáními, má cca 3 m prohlubeň k pozemkům, donedávna nebyla 
zavedena do majetku města, nyní je v majetku města, chybí jí výplně, je pouze otázka času, kdy tam 
nějaké dítě spadne.  
Úkol pro SMM výměna pletiva na zídce podél parkovacích stání. Zídka je po technické stránce v dobrém 
stavu, ale je potřeba vyměnit pletivo. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Odpověď: Jedná se o opakovaný podnět místní komise, který byl původně směřován k posouzení celkového stavu 
zídky a její opravu. Bohužel zatím není k dispozici projektant, který by byl ochotný stav zídky posoudit a navrhnout 
potřebnou sanaci. Neuspěli jsme ani u projektanta, který byl doporučen místní komisí. Je nelogické realizovat pouze 
výměnu oplocení a následně posuzovat stav zídky a řešit její sanaci. Při vizuální kontrole nebyly zjištěny zásadní 
defekty, které by svědčili o statickém narušení opěrné stěny a její snížené únosnosti. Je tedy na zvážení, zda nadále 
trvat na celkové opravě stěny, nebo zda se přiklonit „pouze“ k nutné opravě z důvodu zajištění bezpečnosti v podobě 
výměny pletiva oplocení. Žádáme o stanovisko komise v této věci.   
MK bere na vědomí a žádáme alespoň o zabezpečení úpravy pohledové strany zídky ze sídliště + nové 
oplocení (kvůli bezpečnosti) 
Odpověď SMM: SMM-DP: bereme na vědomí, učiníme poptávku po opravě zídky ze strany 
parkoviště a obnově oplocení. Dle cenové nabídky bude možné stanovit další postup. 
MK bere na vědomí a žádá o informativní zprávu o průběhu prací. 
  
Společné jednání Rady města Uherské Hradiště a Místní komise Jarošov v Základní škole Jarošov 
 
VEŘEJNÁ ČÁST JEDNÁNÍ 
- řešené podněty: 
 
Plán akcí  - vybudovat chodník po levé straně směrem do Hradiště, bude po celé té levé straně průchozí. 
Odpověď:   na chodník je zahájeno územní řízení 
MK žádá o zaslání informativní o průběhu prací. 
 
Odbor  SMM 
 
02/04/2016/MK JA 
Neutěšený stav srážkové vody z lokality Rochus na ulici Trpínky – při přívalových deštích je třeba provést vyčištění 
Odpověď: Stav sledujeme a probíhá čištění dle potřeby. 
MK bere na vědomí 



 
03/04/2016/MK JA 
Ulice Na Kopečku a Pod Kopcem – při velkém dešti je ohrožována přívalovou vodou, z důvodu jednoho sběrného 
kanálu pro obě ulice, který nestíhá brát přebytečnou vodu. 
Odpověď SMM-DP: odvodňovací prvky v komunikaci jsou dimenzovány na srážkové vody z komunikace. Nelze 
očekávat odvod dešťových vod při přívalových deštích, které se na komunikaci ztékají z okolních pozemků, které jsou 
ve většině případů v soukromém vlastnictví. Tento stav není řešitelný v rámci správy a údržby komunikací. 
MK bere na vědomí 

 
Ad 3) Různé:  
 
Odborem SMM předáno pozvání pro členy MK na jednání, kde bude představena „Aktualizace koncepce 
dětských hřišť a sportovišť v Uherském Hradišti“, které se uskuteční ve čtvrtek dne 20.10.2016 od 17:30 
hodin v zasedací místnosti rady města. 
 
 
Nové Podněty ze strany občanů – členů komise: 
 
SMM 
01/06/2016/MK JA 
Dotaz v jaké fázi jsou přípravné práce na vybudování nového chodníku /od staré cesty po zastávku „U Bagru“. 
 
02/06/2016/MK JA 
Ze strany občanů čtvrti Jarošov – lokalita Louky jsou neustále vznášeny podněty na nedodržování rychlosti při vjezdu 
do centra, který narušuje i bezpečný výjezd ze sídliště. Rovněž semafor, který byl umístěný k bezpečnému přechodu 
však tuto situaci neřeší.   Žádáme o  prověření  možnosti vybudování  zpomalovacího pásu před vjezdem, či  
vybudování ostrůvku nebo kruhového objezdu. 
 
03/04/2016/MK JA 
Znovu žádáme město o řešení neutěšeného vzhledu při vjezdu do čtvrti Jarošov v souvislosti s neúdržbou  
prostor kolem areálu pivovaru.  
 
 

 
 



 
 
Odbor investic 
04/06/2016/MK JA 
Z veřejného jednání MK s RM vyplynul úkol ve věci zajištění opravy tělocvičny v prostoru KZ Jarošov. 
Vznášíme dotaz v  jaké fázi jsou přípravné práce. 
 
 
Ad 4) Závěr 
Předseda poděkoval za účast. 
 
 
 
 
 
 
Zapsala:  Věra Mikulková, tajemnice komise 
Ověřil:      Jan Zapletal, předseda komise 
 
 
 
http://www.mesto-uh.cz/Folders/23868-1-Mistni+komise+Jarosov.aspx 
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